
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 1. 7. 2011 

 

Přítomni: S. Taubrová, Mgr. M. Brabec, PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová, 

Ing. Z. Trmota, J. Kašpar 

Omluven: J. Kunc 

 

1. Zahájení – p. Mašek 

2. Vyjádření p. ředitele Kašpara ke stížnosti p. Vladaře: 

ad 1) KÚ škole nepřispěl na opravu kabřince. Asi dva měsíce je na KÚ  žádost o 

příspěvek na nové lavice. 

ad 2) Čerpání prostředků z ESF – citace p. ředitele: „Žádali jsme 4x, dostali jsme 1x.“ 

ad 3) Úvazky zástupců ředitele: jeden zástupce ředitele má přiděleny přírodovědné a 

druhý humanitní předměty, čili každý má na starosti 21 tříd (viz nařízení vlády 

75/2005 Sb. ze dne 26. ledna 2005). 

ad 4) Udržování slabých studentů na škole: p. ředitel vyjádřil nesouhlasné stanovisko. 

ad 5, 6, 7) P. ředitel nevyhazuje nejlepšího učitele, je to vysvětleno v reakci na 

stížnost. P. ředitel vysvětlil stížnost p. Peteříkové na p. Vladaře. 

P. ředitel bude usilovat o povolení otevřít českou třídu šestiletého studia, aby byl 

zachován celkový počet tříd. 

 

Usnesení:  Školská rada konstatuje, že výpověď p.Vladaře pro nadbytečnost je důsledek 

špatné personální politiky p. ředitele a strategie rozvoje školy, což pravděpodobně 

bude mít dopad na míru naplněnosti školy v dalších letech. Školská rada pověřuje 

p. Mgr. Brabce, aby na konec srpna sjednal schůzku ŠR s náměstkem hejtmana PK 

p. Stručkem. 

 

 

Ověřil: PaedDr. J. Mašek 

 

1. 7. 2011 

 

  

 

                                                                                   Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 

 


